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Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Ploĉa održane 4.kolovoza 2010.godine u uredu 

Gradonaĉelnika s poĉetkom u 11,00 sati. 

 Sjednicom je predsjedavao Mate Dugandžić predsjednik Gradskog vijeća. 

Nakon prozivke koju je izvršila Sanja Marić struĉna suradnica  predsjednik Vijeća je 

konstatirao da je današnjoj sjednici nazoĉno 11 vijećnika. 

Odsutni su bili vijećnici  Ante Ćopo i Stipe Dropulić-opravdano. 

 Osim vijećnika sjednici su bili nazoĉni: Krešimir Vejić gradonaĉelnik, zamjenici 

gradonaĉelnika Goran Kovaĉ i Zdenko Mateljak,Goran Radonić v. d. proĉelnika Upravnog odjela 

za lokalnu samoupravu,struĉna suradnica Sanja Marić i predstavnici sredstava javnog 

informiranja. 

 

  

 Uz poziv za sjednicu predložen je 

 

D  N  E  V  N  I     R  E  D 

 

1.Sporazum izmeĊu Grada Ploĉa i Općine Gradac u svezi sanacije deponija “Lovornik” 

 

Predsjednik Vijeća dao je na raspravu predloženi dnevni red. 

 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Ivo Karamatić,Ivan Pavlović,Tomislav Batur i predsjednik 

Gradskog vijeća Mate Dugandžić. 

 

Predsjednik Vijeća dao je na glasovanje predloženi dnevni red. 

 

 Nakon  rasprave,Vijeće je većinom glasova(sa 9 glasova za,1 suzdržanim,a 1 vijećnik se 

nije izjasnio) donijelo 

 

D  N  E  V  N  I     R  E  D 

. 

1.Sporazum izmeĊu Grada Ploĉa i Općine Gradac u svezi sanacije deponija “Lovornik” 

 

 

I.TOĈKA DNEVNOG REDA 

SPORAZUM IZMEĐU GRADA PLOČA I OPĆINE GRADAC U SVEZI SANACIJE 

DEPONIJA „LOVORNIK“ 

 

Obrazloženje o ovoj toĉci dnevnog reda dao je Gradonaĉelnik Krešimir Vejić. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Ivo Karamatić,Ivan Pavlović,Tomislav Batur,Toni 

Zmijarević,Zvonko Jerković,Dino Doboš,Jozo Žderić,Josip Žderić,predsjednik Gradskog vijeća 

Mate Dugandžić i v.d.proĉelnika Upravnog odjela za lokalnu samoupravu Goran Radonić. 

 

Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno  (sa 11 glasova za) donijelo 
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     Z  A  K  LJ  U  Č  A  K 

 povodom rasprave o sporazumu o sufinanciranju sanacije odlagališta „Lovornik“  

      I. 
Gradsko vijeće Grada Ploĉa prihvaća uvjete i naĉin razrješenja spornih odnosa 

izmeĊu Grada Ploĉa i Općine Gradac,a u svezi sufinanciranja sanacije odlagališta 

komunalnog otpada Lovornik. 

     II                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           
Gradsko vijeće smatra prihvatljivin s pozicije Grada Ploĉa predloženi Sporazum o 

sufinanciranju sanacije odlagališta „Lovornik“ , te ovlašćuje Gradonaĉelnika Grada Ploĉa 

na potpis Sporazuma s Općinom Gradac iz toĉke 2. ovog zakljuĉka,nakon što Općinsko 

vijeće Općine Gradac dostavi odluku kojom ovlašćuje naĉelnika Općine Gradac na 

potpisivanje predloženog  Sporazuma o sufinanciranju sanacije odlagališta „Lovornik“ u 

roku od  7 dana od dana donošenja zakljuĉka. 

     III. 

 Odobrava se Komunalnom održavanju d.o.o. Ploĉe da odmah pristupi odvozu 

komunalnog otpada sa podruĉja Općine Gradac na rok od 7 dana od dana donošenje ovog 

zakljuĉka. 

    IV. 

Ukoliko se ispoštuju uvjeti iz toĉke 2. ovog zakljuĉka Gradonaĉelnik će dati 

suglasnost Komunalnom održavanju d.o.o. da potpiše novi komercijalni ugovor sa 

Općinom Gradac a u protivnom Komunalno održavanje d.o.o. će prestati  odvoziti otpad 

sa podruĉja Općine Gradac.  

     V. 

Ovaj Zakljuĉak objavit će se u Službenom glasniku Grada Ploĉa. 

 

 

 Budući je iscrpljen dnevni red, predsjednik je zakljuĉio sjednicu u 12,30 sati. 

 

 Sjednica je tonski snimana i snimak se ĉuva u Upravnom odjelu za lokalnu samoupravu. 

 

 

 

 

Zapisnik vodila: 

Sanja Marić 

Predsjednik: 

Mate Dugandžić 

 

 

 

 
 

 

 

 


